

Date: 7 July 2022

التاريخ: ٧ يوليو ٢٠٢٢

Subject: **Maturity date of the Company's Loan**

الموضوع: تاريخ الاستحقاق للدين العام للشركة

This is following the announcement made by Sohar Power Company SAOG (Company) on 3 July 2022 with regard to the subject matter. Reference is also made to the approval received from the shareholders in the EGM held on March 27, 2022, advising the Company to wait until the issuance of Executive Regulations for Direct Sale of Power by APSR, and to convene another EGM no later than June 30, 2022, to inform the shareholders of the developments

عظفا على إفصاح شركة صحار للطاقة ش م ع بتاريخ ٣ يوليو ٢٠٢٢ فيما يتعلق بالموضوع اعلاه ، والى موافقة المساهمين في الجمعية العامة غير العادية المنعقدة في ٢٧ مارس ٢٠٢٢ بخصوص الانتظار لحين صدور اللائحة التنفيذية للبيع المباشر الصادرة عن هيئة تنظيم الخدمات العامة ، ومن ثم عقد جمعية عامة غير عادية اخرى في مدة لا تتجاوز ٣٠ يونيو ٢٠٢٢ وإطلاع المساهمين على المستجدات .

The Company is pleased to announce to the Muscat Stock Exchange and the Investor Community that it has received confirmation that all lenders have provided consent to extend the Final Maturity Date of the Company's project financing by 3 months (i.e. until September 30, 2022), subject to satisfactory documentation. The Company is continuing to work closely with the Lenders to provide such documentation in a satisfactory form.

تود شركة صحار للطاقة ش م ع إفادة بورصة مسقط والمستثمرين الكرام بأن الشركة تلقت تأكيداً بموافقة المقرضين على تمديد تاريخ الاستحقاق النهائي لتمويل مشروع الشركة لمدة ٣ اشهر (حتى تاريخ ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٢) بشرط تقديم وثائق مرضية. تواصل الشركة العمل بشكل وثيق مع المقرضين لتقديم مثل هذه الوثائق بشكل كافٍ ومرضي.

In accordance with the approval received from the Shareholders in the OGM held on 22-June, the Company has entered into a Preservation Contract to help preserve the Plant. The Company continues to work on securing new revenues for a further debt maturity extension.

وفقا لموافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية المنعقدة في ٢٢ يونيو ٢٠٢٢ ، دخلت الشركة في عقد للمحافظة على المحطة للمساعدة على الحفاظ على المحطة ، تواصل الشركة العمل على تأمين إيرادات جديدة للحصول على تمديد للتاريخ الاستحقاق للدين.

Accordingly, based on further developments, the Company will coordinate with the Capital Markets Authority regarding holding the EGM, if necessary.

وبناءً على ذلك ، وبناءً على التطورات الأخرى ، ستقوم الشركة بالتنسيق مع الهيئة العامة لسوق المال بشأن عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية ، إذا لزم الأمر.

Sreenath Hebbar
Chief Executive Officer



سرينات هيبر
الرئيس التنفيذي